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Betreft: Beantwoording schriftelijke vragen (RvO, art. 41) over asbestsanering Pruimendijk 170a en 
kassen en loodsen Geerpolder 
 
 
Geachte mevrouw Van Nes-de Man, 
 

 

Op 27 juli 2023 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het verwijderen van asbest en het uitvoeren van 
saneringen op de locaties Pruimendijk 170a en het gebied ‘Geerpolder’. Hieronder leest u onze 
antwoorden op de door u gestelde vragen. 
 
Vraag 1. 
Hoe kan het dat op deze wijze een dergelijk bouwwerk wordt gesloopt zonder beschermende 
maatregelen voor medewerkers? (ik heb daar foto’s van)  
 
Antwoord: 
Op basis van een ontvangen melding heeft een inspecteur van de DCMR direct, tijdens de uitgevoerde 
werkzaamheden, een inspectie op de locatie uitgevoerd (4 mei 2023). Tijdens deze inspectie is gebleken 
dat o.a. de afzetting in orde was, de inventarisatie op orde was en dat de sanering conform de overige 
regels verliep. Er was sprake van een lage concentratie asbestvezels in het plaatmateriaal. Bij het 
conform de regels verwijderen van dit type asbest in de buitenlucht is in de regel geen sprake van 
gezondheidsrisico’s zolang het plaatmateriaal niet wordt bewerkt door middel van slijpen, zagen en 
dergelijke. Controle op het toepassen van de juiste beschermingsmaatregelen van werknemers wordt in 
heel Nederland uitgevoerd door de Nederlandse Arbeidsinspectie. Andere toezichthouders, zoals de 
gemeente en de DCMR, hebben een signaalfunctie.  

 
Vraag 2. 
Zijn er beschermende maatregelen getroffen ten aanzien van de buren en omgeving? En zijn die 
geïnformeerd?  
 
Antwoord: 
Het werkgebied was zodanig opgebouwd dat er geen verhoogd gezondheidsrisico is ontstaan bij het 
uitvoeren van de werkzaamheden. Daarmee is er geen noodzaak om vanuit de aannemer de omgeving 
te informeren. 
 



Vraag 3. 
Hoe zijn de asbesthoudende platen afgevoerd?  
 
Antwoord: 
De asbesthoudende platen zijn afgevoerd conform de regels omtrent asbestsanering. De bewijzen van 
correcte afvoer zijn opgenomen in het Landelijk Asbest Volgsysteem (LAVS). 
 
Vraag 4. 
Er is een BUS melding gedaan bij de provincie, heeft die controle uitgevoerd op de sloop met oog op 
bodemvervuiling?  
 
Antwoord: 
Uit de bodemonderzoeken die op het terrein zijn uitgevoerd is gebleken dat in de bodem geen sprake 
was van een verontreiniging met asbest. Op 4 mei 2023 is tijdens de uitgevoerde sloopwerkzaamheden 
een inspectie uitgevoerd door inspecteurs van de DCMR. Aangezien de sloop conform de regels voor het 
verwijderen van dit type asbest in de buitenlucht is uitgevoerd kan dit niet hebben geleid tot het alsnog 
verontreinigd raken van de bodem door asbest.  

 
Op de ontwikkellocatie aan de Pruimendijk zijn wel andere bodemverontreinigingen boven de 
interventiewaarde aangetroffen. In totaal gaat het om 32m3 sterk (met koper en nikkel) verontreinigde 
grond. Voor de sanering van deze verontreiniging is in maart 2023 een BUS-melding ingediend. Deze 
BUS-melding is in april door de DCMR akkoord bevonden. Deze Bodemsanering is uitgevoerd van 9 tot 
12 mei 2023. De DCMR heeft toezicht gehouden op deze sanering. Bij deze controle zijn geen 
overtredingen geconstateerd. 
 
Vraag 5. 
Is er vervuiling in de bodem aangetroffen? Indien ja moet er gesaneerd worden?  
 
Antwoord: 
Ja, zie ook het antwoord op vraag 4 
 
Vraag 6. 
Is de omgevingsvergunning voor de bouw van de woningen op dit terrein al aangevraagd?  
 
Antwoord: 
Er is op dit moment een vergunning in behandeling voor het herbouwen van een kantoor en woning op 
deze locatie. 
 
Vraag 7. 
Is al een sloopvergunning afgegeven voor de kassen en loodsen op het terrein bij de ‘Geerpolder”? 
 
Antwoord: 
Ja, er zijn meerdere sloopmeldingen gedaan voor het slopen van loodsen en kassen op deze locatie. 
 
Vraag 8. 
In veel oude kassen is asbesthoudende-kit gebruikt bij de bouw. Is bekend of dit bij die kassen ook is 
toegepast?  
 
  



Antwoord: 
Ja, uit de asbestinventarisatie blijkt dat er bij deze kassen asbesthoudende kit is toegepast. Inmiddels is 
aangevangen met de sloopwerkzaamheden. Conform hiervoor verwoord houdt de DCMR daar toezicht 
op. 
 
Vraag 9. 
Is er asbest houdend materiaal toegepast bij de bouw/verbouw van loodsen die daar staan en ook 
gesaneerd worden?  
 
Antwoord: 
Ja, ook in de te slopen loodsen zijn verschillende asbesthoudende materialen aangetroffen tijdens de 
asbestinventarisatie. Zie ook antwoord 8. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
de secretaris, de burgemeester, 
 
 
 
 
 
Dhr. H.W.J. Klaucke Dhr. C.A. Oosterwijk 


